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 Štev: 70/2024  

Datum: 27.03.2024 

 

ZAPISNIK 

11. redna seja sveta Krajevne skupnosti, ki je bila 07.03.2024  

ob 18 uri v sejni sobi KS Črni Kal 

 

UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

 Prisotni člani sveta: Pavel Frank, Ingrid Kocbek Cunja, Jadran Stepan, Ivana Furlan, 
Simona Zrim, Katja Rožman Pohlen, Bojan Tavčar, Janko Okoren, Uroš Šavron, Neda Seitl, 

Sergij Andrejaš in Dimitrij Černic 

 Odsotni člani sveta: Tina Primožič 

 Tajnica: Mojca Rutar 
 

Na začetku seje je ugotovljeno, da je od 13 članov sveta KS prisotnih 10 članov in, da je svet 

sklepčen.  

Predsednik sveta krajevne skupnosti, Pavel Frank, je uvodoma pozdravil vse prisotne ter 

predlagal dnevni red, kot sledi: 

1. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 10. redne seje sveta KS Črni Kal 
2. Potrditev letnega poročila za leto 2023 
3. Sprejem finančnega načrta za leto 2024 
4. Potrditev zapisnika inventurne komisije za leto 2023 
5. Imenovanje delovnih teles KS (Rižana, Podpeč) 
6. Upravljanje nepremičnin KS (Kataster pokopališč) 
7. Vloge, pobude 
8. Vprašanja in odgovori članov sveta (zapisnik sestanek Sp. Črni Kal) 
9. Razno 
 

Podpredsednik Sergij Andrejaš je predlagal zamenjavo vrstnega reda 2. in 4. točke dnevnega 

reda.  

Ob 18:10 uri se je seji pridružil član sveta Janko Okorn. 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti) sklep št. 159: 

Potrdi se popravljen dnevni red oziroma zamenjava točke 2. in točke 4. v dnevnem redu. 

Drugi predlog podpredsednika je preimenovanje točke 4. v Seznanitev zapisnika inventurne 

komisije za leto 2023.  

 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti) sklep št. 160: 

Četrta točka dnevnega reda se preimenuje v Seznanitev zapisnika inventurne komisije za 

leto 2023. 
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Kot tretji predlog je podpredsednik podal, da se 2. točke - Potrditev letnega poročila za leto 2023  

ne obravnava, ker KS Črni Kal iz strani AJPESA še ni prejela celotne dokumentacije letnega 

poročila oziroma člani sveta KS niso prejeli dokumentacije  za sejo sveta med drugim  tako 

imenovani "zaključni račun" saj je bil  dne 12. februarja 2024 posredovan Ajpes-u. 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 9 za, 2 vzdržanih, 0 proti) sklep št. 161: 

Drugo točko dnevnega reda – Potrditev letnega poročila za leto 2023 se izključi iz 

dnevnega reda in se pod drugo točko da Seznanitev zapisnika inventurne komisije za leto 

2023. 

Predsednik predlaga popravljen dnevni red. 

 

AD 1) Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika  10  redne seje sveta KS 

Črni Kal 

 

Mojca Rutar je prebrala pregled realizacije sklepov 10. redne seje z dne 11.01.2024. 

Pripombe na zapisnik so podali naslednji člani sveta: Ingrid Cunja Kocbek, Bojan Tavčar in Pavel 

Frank.   

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti) sklep št. 162: 

Sprejme se vse pripombe na  zapisnik 10. redne seje. 

Podpredsednik Sergij Andrejaš je prosil, da se zapisnik napiše v roku 8 dni. Član sveta Bojan 

Tavčar opozori, da gre za 8 delovnih dni. 

 

AD 2) Seznanitev zapisnika inventurne komisije za leto 2023 

Predsednik Pavel Frank je pohvalil delo Inventurne komisije (v nadaljevanju IK) in predal 

besedo predsedniku le-te (t.j. Sergij Andrejaš), kateri je opozoril, da inventura ni bila narejena v 

skladu s pravili zaradi pomanjkanja dokumentov (zemljiški izpiski, manjkajoče evidenčne 

številke na osnovnih sredstvih). Zato je predlagal, da svet KS sprejme sklepe, ki jih je IK 

predlagala v inventurnem zapisniku, in sicer kot sledijo: 

1. Odpis odprtih postavk v višini 630,26 eur, 

2. Ostalim strankam neplačanih računov se pošlje drugič opomine, preveri vsako terjatev 

posebej (preveriti stalno bivališče in usklajenost podatkov s pogodbo in ali je stranka še 

rezident RS) in nato se izpelje postopek izvršbe. V seznamu sta vsaj dve osebi že pokojni 

in v nadalje je potrebno urediti status le-teh. 

3. Svetu KS se predlaga, da s strokovnimi službami MO Koper ustrezno zabeležijo na 

kontnem računu nepremičnino Vaškega doma Gabrovica, ki je last KS Črni Kal po 

dosegljivih podatkih iz zemljiško knjižnega izpisa, 

4. Svetu KS se predlaga, da določi skrbnike za dane nepremičnine, 

5. Svetu KS se predlaga, da poskrbi namestitev inventurnih evidenčnih številk na osnovna 

sredstva in le-ta pravilno vknjiži z vsemi potrebnimi podatki. 

Predsednik IK je predlagal, da trenutna komisija naredi red na tem področju, to pomeni, da se 

odpišejo vse zadeve, ki so za odpis. Članica IK Ingrid Kocbek Cunja je dodala, da je nekaj 

drobnega inventarja zabeleženega kot last KS, nekaj pa kot občinski drobni inventar, ki ga občina 

ob odpisu pride iskati. Predsednik IK je povedal, da je KS prejela nekaj drobnega inventarja na 
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reverz, za katerega občina bremeni KS. Kot primer je navedel računalnike, ki so na seznamu 

drobnega inventarja, vendar jih IK v fizični obliki ni našla. Kot naslednji primer je navedel Dom v 

Ospu, ki ga ima KS v uporabi ter parkirišča iz leta 1916 in  da je KS v pred-prejšnjem mandatu 

uspela izločiti Vaški dom Gabrovica, vendar ni naveden pod osnovna sredstva KS Črni Kal.  

Ingrid Kocbek je povedala, da je iz Tajništva KS prejela izpis bilance po opravljeni inventuri in, 

da je nekaj drobnega inventarja že odpisanega, da pa je iz postavke nepremičnin v gradnji 

razvidno, da je ostala enaka. Zato predlaga, da se ta postavka razreši v tekočem letu. Predsednik 

IK je dodal, da bi želeli, da se na podlagi odprtih postavk iz naslova grobnin najprej ugotovi 

dejansko stanje na podlagi sklenjene pogodbe (če je najemnik še živ) in, da se v primeru 

neplačila izvede izvršba. Predsednik KS je povedal, da bi to lahko rešili sočasno z izdelavo 

katastra pokopališč. 

Članica IK Ingrid Kocbek Cunja je izpostavila težavo, s katero se je soočala IK in sicer, da IK ni 

imela kje pogledati ali vprašati na kateri lokaciji stojijo določena osnovna sredstva. Povedala je, 

da bi bilo pravilno, če bi na seznamu  osnovnih sredstev bil naveden kraj in parcelna številka. 

Član sveta KS Bojan Tavčar je predlagal, da se pred izvedbo preknjižb najprej natančno preveri v 

čigavi lasti ali upravljanju so osnovna sredstva. Članica IK Ingrid Kocbek Cunja je predlagala, da 

se to uredi tekom tekočega leta. 

 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 9 za, 0 proti, 2 vzdržan) sklep št. 163: 

Izvede se realizacija vseh petih predlaganih sklepov Inventurne komisije, navedenih v 

inventurnem zapisniku za leto 2023. 

 

AD 3) Sprejem finančnega načrta za leto 2024 

Predsednica Odbora za splošne zadeve, gospodarstvo in finance, Neda Seitl, je članom sveta 

predstavila porabljena sredstva KS v letu 2023, zadnje stanje na TRR-ju in proračun za leto 2024 

na katerem so navedeni predvideni prihodki in odhodki. Povedala je, da so prihodki sestavljeni 

iz naslova zaračunanih grobnin v preteklem letu, mesečnih dotacij, letnih prihodkov za 

komunalno vzdrževanje ter drugih prihodkov. O odhodkih, kateri morajo praviloma biti 

uravnoteženi s prihodki, je predsednica članom sveta povedala, da cključujejo nekaj planiranih 

sredstev iz preteklih let, iz razloga sproščenih sredstev in jih KS lahko porabi. 

Opozorila je, da je potrebno tekoča sredstva, ki so na voljo, porabljati enakomerno skozi vse leto. 

Predsednica je podala mnenje,  da bi moral Odbor za vloge, pobude in pritožbe prejme vlogo, ob 

prejemu vlog vedeti natančno s katerimi sredstvi razpolaga in odobriti  le tiste vloge, za katere 

so sredstva na voljo (npr. sredstva za investicije, sredstva za vzdrževanje,…). 

Podpredsednik KS je predlagal, da bi se finančni načrt naredil bolj poljudno, da bi ga vsi lažje 

razumeli ter, da bi se letni plan naredil do konca leta 2026 in sicer s seznamom kaj natančno se 

bo naredilo po posameznih vaseh. 

Predsednik KS je na podpredsednikovo pobudo glede plana do konca leta 2026 predlagal, da se 

člani sveta KS sestanejo z vaškimi odbori, s katerimi se naredi načrt porabe sredstev za 

posamezne vasi. 

Potekala je razprava v kateri so sodelovali Bojan Tavčar, Pavel Frank, Uroš Šavron, Neda Seitl, 

Sergij Andrejaš in Ingrid Kocbek Cunja. 



4 
 

Predsednik KS je poudaril, da se morajo odbori sestat, pregledati predloge iz tabele ter jih 

ustrezno razvrstiti. 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 10 za, 0 proti, 1 vzdržan) sklep št. 164: 

Sprejme se plan načrta za leto 2024. 

 

AD 4) Imenovanje delovnih teles KS (Rižana, Podpeč) 

Na 10. Redni seji je Svet KS obravnaval odstop predstavnice vasi Rižana in zadolžil člana sveta 

Janko Okorna za sestanek z vaščani in določitev novega predstavnika. Član sveta je dejal, da so se 

vaščani medsebojno dogovorili, da bodo z delom nadaljevali brez določitve novega predstavnika. 

Predsednik KS predlaga, da vaščani nadalje komunicirajo s članom sveta KS Janko Okornom. 

Predsednik KS je povedal, da se je sestal s krajani vasi Podpeč, ki so izglasovali delovno telo kot 
si sledi: 

1. Dejan Olenik (predsednik), 

2. Predrag Jevtić (član) 

3. Jernej Ženko (član). 

 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 10 za, 0 proti, 1 vzdržan) sklep št. 165:  

V odbor vasi Rižana se imenuje Janko Okoren. V odbor vasi Podpeč se imenuje  Dejan 

Olenik (predsednik), Predrag Jevtić in Jernej Ženko. 

 

 

AD 5) Upravljanje nepremičnin KS 

5.1. Ureditev pokopališč v KS Črni Kal  

Predsednik KS je članom sveta povedal, da so se predsedniki krajevnih skupnosti na občini 
sestali s predstavniki MOK (Kokot, Klinar, Plahuta) in razpravljali o Odloku dodeljenih 

obveznosti (naloge, ureditve katastra grobov, pokopališki red, ceniki, itn.). Dejal je, da je s tem 

namenom pridobil informativno ponudbo ureditve katastra grobov, katere znesek je zelo visok 

in je potrebno razmisliti, kako ga bo KS financirala. Sicer se predsedniki dogovarjajo z MOK o 

možnostih skupnega javnega naročila vendar nič še ni uradno sprejeto. Med drugim, se z MOK 

dogovarjajo tudi o vzpostavitvi enotnega pokopališkega reda ter enotnih tabel na pokopališčih. 

Predsednik je člane sveta seznanil, da do omenjenega sestanka še niso vse KS na MOK 

posredovale svojih predlogov cenikov, zato tudi predlog cenika KS Črni Kal še ni bil potrjen. V 

zvezi s plačilom pristojbine v višini 600,00 eur KS in MOK še čakata odgovor organa Zagovornik 

načela enakosti. 

Predsednik je članom sveta povedal, da je na sestanku MOK seznanil o delno porušenem zidu ter 

razpokah na pokopališču v Gabrovici in dodal, da je vodja Službe za občinski svet in krajevne 

skupnosti obljubila pomoč pri izvedbi popisa del, da se ugotovi kolikšen in čigav bo strošek 

katastra, nato pa se bodo poskusili dogovoriti tudi o rešitvi sanacije zida. 

5.2. Ostala infrastruktura v KS (objekti, igrala,…) 
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Glede ostale infrastrukture (t.j. objekti, igrala,..) s katero upravlja KS je predsednik članom sveta 

naročil, da v prihodnje s pomočjo Odbora za infrastrukturo opravijo pregled in naredijo seznam 

iz katerega bo razvidno s čim KS razpolaga. Povedal je, da morajo pri tem določiti stanje 

posameznih objektov in igral, zavesti morebitna potrebna vzdrževanja, servise, preglede itn. 

Predsednik je še povedal, da je v pogovoru z ostalimi predsedniki KS prišel do spoznanja, kako 

določeni rešujejo obvezne preglede igral – povedal je, da večinoma preko ZVD Maribor. In šele v 

primeru določenih pomanjkljivosti igrala se naroči servis igral. Zato je mnenja, da je smiselno 

urediti seznam vseh otroških igrišč v KS, seznam igral, fotografije in povprašati ZVD Maribor (PE 

Koper) za ponudbo izvedbe pregledov. 

Član sveta Janko Okorn je v zvezi z ureditvijo igrišč predlagal, da bi košnjo trave prepustili 

določenim društvom in jim tako omogočili, da pridejo do dodatnih sredstev. 

Podpredsednik Sergij Andrejaš je na temo izdelave katastra na pokopališčih dejal, da ker so 

pokopališča v lasti MOK in jih ima KS le v upravljanju, meni, da bi morali upoštevati jasno 

odločbo Zakona o javnem naročanju, to pomeni, da bi morala MOK izdati javno naročilo za 

izdelavo katastra pokopališč. 

Član Sveta Bojan Tavčar je vprašal ali je do sprejema novega cenika za pokopališča v KS še vedno 

veljaven stari cenik. Predsednik je pritrdil in dejal, da je na MOK težava pri sprejemu enotnega 

cenika, saj se cene pokopališč med posameznimi KS zelo razlikujejo. 

Potekala je razprava o izdelavi katastra pokopališč. 

Predstavnica Črnotič je povedala, da v vasi nimajo več prostora za nova grobna polja, zato 

predlagajo, da bi se naredila stena za žare. Predsednik je odgovoril, da bi se to lahko uredilo, ko 

se bodo delali posnetki stanja pokopališč. 

Članica sveta Ivana Furlan je povedala, da je opaziti vse večji porast pokopov izvedenih iz 

pokopaliških služb izven MOK in vprašala ali lahko prejmejo soglasja za izvedbo pokopa. Član 
sveta Bojan Tavčar je dejal, da bi izvajalci od KS morali pridobiti soglasje za izvedbo pokopa na 

pokopališčih KS. 

Med člani je potekala je razprava o dodelitvi soglasja za pokop.  

Podpredsednik KS je povedal, da je potrebno na oglasne deske, ki se nahajajo na pokopališčih 

namestiti kratka in jasna navodila o obveznostih najemnikov grobov za pokop pokojnih. 

 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 166:  

Podpredsednik KS pripravi kratka in jasna navodila z navedenimi obveznostmi za pokop 

pokojnih na pokopališčih KS Črni Kal, člani sveta pa kot predstavniki posameznih vasi 

poskrbijo za namestitev navodil na oglasnih deskah ob pokopališčih. 
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AD 6) Vloge, pobude 

Predsednik je najprej predstavil do sedaj sprejete dogovore z občino in sicer: 

 ureditev zidu v vasi Črnotiče, k.o. 2599: 1. fazo financira Krajevna skupnost, 2. fazo pa bo 
v celoti prevzela MOK, 

 ureditev meteorne kanalizacije v vasi Loka, k.o. 2597: 1. fazo je financirala Krajevna 
skupnost, za izvedbo 2. faze meteorne kanalizacije mora svet KS izbrati izvajalca ter 

sklep o izbiri poslati na MOK s prošnjo za sofinanciranje. MOK bo sofinancirala znesek do 

5.000 eur, razliko zneska druge faze pa bo krila KS, 

 Ureditev javne poti in meteorne kanalizacije v vasi Podpeč: Svet KS mora izbrati 
najustreznejšega izvajalca ter sklep o izbiri izvajalca poslati na MOK s prošnjo za 

financiranje ureditve javne poti. Izvedbo meteorne kanalizacije in vgradnjo cevi bo 

financirala Krajevna skupnost, 

Članica sveta KS Ingrid Kocbek Cunja je povedala, da je v letu 2021 MOK namenila finančna 

sredstva za ureditev parkirišča v Podpeči v višini 35.000,00 eur, vendar se krajani s projektom 

niso strinjali. Z MOK je bilo dogovorjeno, da bo KS Črni Kal sredstva lahko namenila drugemu 

projektu v vasi. Članica sveta je zato podala pobudo za poizvedbo ali so sredstva še vedno na 

voljo. 

Bojan Tavčar, predsednik odbora za vloge in pobude je zbral prispele vloge in jih predstavil, kot 

si sledijo:  

6.1. Popravilo ograje ob ekološkem otoku – spodnji Črni Kal  

Krajevna skupnost je v februarju mesecu, l.2024 na Marjetico Koper poslala Prošnjo za popravilo 

ograje ob ekološkem otoku v spodnjem Črnem Kalu in prejela odgovor, da se mora obrniti na 

MOK, kot lastnico omenjene infrastrukture ali pa proti plačilu naročiti storitev popravila ograje 

Marjetici Koper. Podpredsednik, Sergij Andrejaš je povedal, da je po pričevanju krajanov do 

nastale škode prišlo med obračanjem tovornega vozila Marjetice Koper. Odbor je predlagal, da se 

na Marjetico Koper ponovno pošlje dopis z obrazloženo vsebino. 

 

6.2. Ponudba za prevoz gradbenega materiala  – Rižana, Stepani 

Krajevna skupnost je prejela dve ponudbi za prevoz jalovine z namenom popravila makadamske 

ceste ob železniški progi na Rižani ter ceste Stepani-Rožar.  

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 167: 

Za  prevoz  materiala iz kamnoloma Črnotiče v vas Rižano – 20m3 in v vas Stepani- 30m3, 

se z namenom sanacije javne makadamske poti, 2653/3,3562/1,2654/2, k.o, 2602 in 

sanacijo ceste 2635/2, 2688, 2635/1, k.o. 2602-  javno dobro, po predračunu 

najugodnejšega dobavitelja Škrgat d.o.o.  odobri vloga v višini 390,40 eur. 

 

Ob 19:50 uri se je seji pridružil član sveta Dimitrij Černac. 

6.3. Izvedba popravila igral na otroškem igrišču - Kastelec 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 168: 

Za  izvedbo popravila in zamenjave dotrajanih delov igral na otroškem igrišču v Kastelcu, 

na parceli št. 2511/6 in 2511/7 k.o. 2598 se po predračunu najugodnejšega dobavitelja 
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EUROMIX d.o.o.  odobri vloga v višini 1.102,88 eur. 

 

6.4. Dobava in namestitev igral na otroškem igrišču - Predloka 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 169: 

Za  dobavo in namestitev igral na otroškem igrišču, na parceli št. 976  k.o. 2615 se po 

predračunu najugodnejšega dobavitelja EUROMIX d.o.o.,  odobri vloga v višini 1.615,28 

eur. 

 

6.5. Strojna ureditev poljske poti - Loka 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 170: 

Za  izravnavo cestišča, ureditev meteorne kanalizacije in ureditev dela hudournika v vasi 
Loka, na parceli št. 1618/1, k.o. 2615 Loka, se  po predračunu dobavitelja Matjaž Babič 

s.p. odobri vloga v višini 463,60 eur. 

 

6.6.  Ureditev ceste  - Rožar 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 171: 

Za razvoz in ravnanje jalovine, ureditev meteorne kanalizacije, ceste ter mulčanje z 

bagerjem na parceli št. 2640/3, , k.o. 2602 Rožar, v lasti 2640/18, 2635/2, 2688 in 2635/1 

– javno dobro, se po predračunu najugodnejšega dobavitelja Marko Resinovič s.p. 

odobrita vlogi v višini 912,00 eur in 945,00 eur. 

6.7.  Ureditev dveh prepustov vode  - Osp 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 172: 

Za izvedbo dveh prepustov vode z namenom ureditve poljskih poti v vasi Osp, na parceli 

št. 2782 in 2786, k.o. 2597 Osp se najugodnejšemu dobavitelju Marko Resinovič s.p. 

odobri vloga v višini 720,00 eur. 

 

6.8.  Izdelava vaške meteorne kanalizacije – Loka 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 173: 

Odobri se realizacija izdelave spodnjega dela vaške meteorne kanalizacije v Loki, na 

nepremičnini parc. št. 1617/18, k.o. 2615  Loka,v vrednosti 7.953,18 eur,  tako, da se na 

Mestno občino Koper pošlje sklep o izbiri najugodnejšega dobavitelja Gradbeništvo Vidic, 

Darjo Vidic s.p s prošnjo za sofinanciranje projekta v višini 4.976,38 eur.  Razliko do 

zneska, v višini 2.352,77 eur bo poravnala KS Črni Kal. 

 

6.9.  Ureditev vaške meteorne kanalizacije - Bezovica 

Predstavnica vaškega odbora Bezovica je ponovno opozorila na že dlje časa nerešeno 

problematiko neurejene meteorne kanalizacije v vasi Bezovica, kjer voda ob dežju pronica pod 

nasipom in se steka na makadamsko cestišče parcele št. 1609/2, k.o. 2615 Loka na katero se 

izlivajo tudi vode s prepusta na cestišču parc. št. 1608/1, k.o. 2615 Loka, pri čistilni napravi in se 

nato zliva po terenu. Predstavnica se je za pomoč obrnila na KS Črni Kal, MOK ter Slovenske 

železnice. 
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Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 11 za, 1 proti, 0 vzdržan) sklep št. 174: 

Vsi člani sveta KS,  ki zaznavajo morebitne problematike vezane na železnico, le-te 

posredujejo v tajništvo KS.  Tajništvo KS bo, po prejemu seznama težav, sklicalo sestanek 

s predstavniki Slovenskih železnic. 

 

6.10. Ureditev javne poti in meteorne kanalizacije - Podpeč 

KS je za rešitev problematike nastajanja škode na poljski poti. parc. št. 3225/14, k.o. 2616 

Podpeč, ki jo povzročajo meteorne vode, prejela tri ponudbe. 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 11 za, 0 proti, 1 vzdržan) sklep št. 175: 

Odobri se izvedba sanacije poljske poti na parc. št. 3225/14, k.o 2616 Podpeč , v vrednosti 

6.917,40 eur,  tako, da se na Mestno občino Koper pošlje sklep o izbiri najugodnejšega 

dobavitelja Škrgat d.o.o., s prošnjo za sofinanciranje ureditve javne poti v višini 4.782,40 

eur. Razliko v višini zneska 2.135,00 eur bo KS Črni Kal financirala z lastnimi sredstvi. 

 

6.11. Analiza prejetih ponudb Urejanje pokopališč na območju Krajevne skupnosti  

KS Črni Kal je dne 16.02.2024 poslala Prošnje za ponudbo v zvezi s košnjo trave na pokopališčih. 

Na povpraševanje sta se odzvala dva ponudnika. Predsednik Komisije za vloge, pobude in 

pritožbe je predlagal odobritev vloge najugodnejšemu ponudniku. Podpredsednik je članom 

sveta predstavil podrobno analizo pokopališč in prejetih ponudb in povedal, da je pri določenih 

pokopališčih cena urejanja višja kot je dejanska vrednost dela. Predlagal je, da se prejete 

ponudbe zaradi napake pri dajanju enotnih podatkov zavrne in ponovno pripravi javni razpis, v 

katerega se vključi tudi razna društva. Potekala je razprava med člani sveta. Član sveta Bojan 

Tavčar je predlagal, da se najcenejšemu ponudniku odobri izvedba prve košnje trave in, da se 

ponovno pripravi razpis za urejanje pokopališč. 

Predsednik je na glasovanje dal prvi predlog in sicer, da se odobri vloga najugodnejšemu 

ponudniku. 

Svet KS ni sprejel (12 prisotnih – 1 za, 7 proti, 4 vzdržan) sklepa št. 176: 

Sprejme se ponudba najugodnejšega ponudnika Klančar Urška s.p. 

Predsednik je na glasovanje dal drugi predlog in sicer, da član sveta Sergij Andrejaš pripravi 

ustrezno dokumentacijo za urejanje pokopališč, ki se nato po navadni pošti posreduje krajanom 

KS Črni Kal ter ostalim ponudnikom storitev preko elektronske pošte. 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 11 za, 0 proti, 1 vzdržan) sklep št. 177: 

Odobri se predlog o ponovni pripravi dokumentacije za urejanje in košnjo trave na 

pokopališčih na območju KS Črni katera se nato pošlje potencialnim izvajalcem storitve. 

Po prejetju ponudb, bodo le-te obravnavane na korespondenčni seji  v mesecu aprilu. 

 

6.12. Postavitev kanalskih rešet in ureditev kanalizacijske meteorne cevi  - Socerb  

KS je prejela vlogi za postavitev kanalskih rešet ter ureditev kanalizacijske meteorne cevi v vasi 

Socerb, zaradi meteorne vode, ki odteka v dvorišča iz javne ceste skozi vas, parc. št. 3065/1, k.o. 

2598 Socerb ponudbe treh izvajalcev. Predsednik Komisije za vloge, pobude in pritožbe je 

povedal, da gre pri zbranih ponudbah za visok končni znesek storitve, zato komisija predlaga, da 
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se projekt izvede Mestna občina Koper, ki v Socerbu vsako leto organizira prireditev za 

prvomajske praznike.  

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 178: 

Za postavitev kanalskih rešet in ureditev kanalizacijske meteorne cevi v vasi Socerb, na 

parc. št. 3065/1, k.o. 2598 Socerb,  KS Črni Kal na MOK pošlje zaprosilo za financiranje 

realizacije prejetih vlog. 

6.13.  Prepoved vožnje po vaški stezi - Loka 

KS je prejela dopis Vaškega odbora Loka vezan na problematiko vožnje z vozili po vaški stezi, za 

katero je MOK vaščanu Mehmedović Avdu odobrila potek trase vodovoda – priključitev na 

območju vaške steze kljub nestrinjanju vaščanov. Z namenom ohranitve uporabe pešpoti in 

varnosti vaških otrok je vaška skupnost na MOK l. 2022  poslala prošnjo za povrnitev stanja 

vaške steze v prvotno stanje vendar odgovora ni prejela.  

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 179: 

KS pošlje na MOK prošnjo za seznanitev KS in Vaškega odbora Loka o končni in časovni 

rešitvi nastale problematike. 

 

6.14.  Izvedba tehničnih pregledov kmetijskih traktorjev in traktorskih priklopnikov - 

Gabrovica 

KS je od podjetja AvtoplusTPS d.o.o. prejela prošnjo za soglasje za izvedbo tehničnih pregledov 

kmetijskih traktorjev in traktorskih priklopnikov v vasi Gabrovica. 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 180: 

Podjetju AvtoplusTPS d.o.o. PE Divača se odobri vloga za izvedbo tehničnih pregledov 

kmetijskih traktorjev in traktorskih priklopnikov na naslovu Gabrovica 20, parc. št. 

192/4, k.o. 2601 Gabrovica s plačilom za uporabo prostora v višini 150,00 eur. 

 

AD 7) Vprašanja in odgovori članov sveta (zapisnik sestanka sp. Črni Kal) 

Podpredsednik KS, kot predstavnik Vaškega odbora spodnjega Črni Kala je člane sveta 

informiral o o sprejetih sklepih vaškega odbora, kot si sledijo: 

7.1. Deponija Bekovec s poudarkom na časovnici izgradnje in nastalih problemov 

Podpredsednik je povedal,  da so krajani spodnjega Črni Kala v zvezi z deponijo Bekovec 

zahtevali sestanek z županom MOK, kateremu so že poslali zaprosilo za sestanek. Ker odgovora 

niso prejeli, so se odločili, da bodo v času naslednjih volitev naredili >>Državljansko 

neposlušnost<< oziroma, da se volitev ne bodo udeležili. Opazili so, da odkar so na inšpekcijsko 

službo poslali prijavo se material ne vozi več na deponijo Bekovec, pač pa v Kamnolom Griža.  

7.2. Predlog prestavitve avtobusne čakalnice v smeri Kozina 

Manjša skupina krajanov Črni Kala je soglasno sprejela sklep, da se na KS Črni Kal pošlje pobuda 

o sprožitvi postopka ureditve ustreznega avtobusnega postajališča s čakalnico na lokaciji 

spodnjega Črni Kala v smeri Kozina, obenem pa se zagotovi varen priključek na cestišče v smeri 

Kozina ob sedanji avtobusni postaji. Omenjeno pobudo se pošlje na Občinsko upravo MOK in  v 

vednost Direkciji RS za infrastrukturo. O izdanih predlogih DRSI pa se obvesti krajane o možnih 

rešitvah. 



10 
 

Podpredsednik je člane sveta opozoril še, da pobudo po Zakonu o javnih cestah plača pobudnik 

sam. 

7.3. Vris parkirnih mest v vasi Krnica in postavitev prometnih znakov 

Krajani so podali pobudo, da se na levi strani regionalne ceste, v smeri  proti Krnici, vrišejo 

parkirna mesta in postavijo prometni znaki za prepoved parkiranja in ustavljanja tovornih vozil, 

na nasprotno stran ceste pa se postavi prometni znak za prepoved parkiranja in ustavljanja. 

7.4. Predlog o popravilu občinske ceste -  Krnica 

KS poda predlog o nujnem popravilu občinske ceste, ki vodi v vas Krnico (št. 177092), saj je le-ta 

v vasi Katinara na več mestih uničena. 

7.5. Upravljavec novo nastalega prostora – Katinara 

Krajani so za upravljavca novo nastalega prostora na Katinari predlagali Turistično kulturno 

športno društvo >>Kraški rob<< Črni Kal, saj je objekt namenjen vsem prebivalcem Katinare, tudi 

za zasebne zabave krajanov in krajank tega območja. 

7.6. Sprememba imena zaselka - Katinara  

Podan je bil predlog, da se spremeni imela zaselka Katinara vasi Črni Kal v vas Četnara, od hišne 

številke Črni Kal 59 naprej. 

Potekala je razprava o  predstavljenih sklepih. 

Predsednik je podal sklepe na glasovanje. 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 181:  

KS Črni Kal na MOK in Direkcijo RS za infrastrukturo pošlje zaprosilo  za prestavitev 

avtobusnega postajališča s čakalnico na novo lokacijo v spodnjem Črnem Kalu in obenem 

poda predlog za ureditev varnega priključka na cestišče v smeri proti Kozini.  

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 182: 

 Na MOK se pošlje zaprosilo za vris parkirnih mest v vasi Krnica ter postavitev ustreznih 

prometnih znakov.  

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 183: 

Na MOK in CPK se pošlje zaprosilo za popravilo občinske ceste v Krnici. 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 184: 

Za upravljavca novo nastalega objekta na Katinari se imenuje >>Turistično kulturno 

šporno društvo<< Kraški rob Črni Kal. 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 185: 

Na MOK se pošlje predlog za spremembo imena zaselka Katinara vasi Črni Kal v vas 

Četnara, od hišne številke 59 naprej. 

 

AD 8) Razno 

8.1 Delovni sestanek predsednikov KS  

Predsednik KS je članom sveta povedal, da so se dne 21.02.2024 predsedniki KS sestali s 

predstavniki MOK z namenom izboljšanja medsebojnega sodelovanja. Dejal je, da so na sestanku 

obravnavali naslednje teme: 
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 Okrepitev in reorganizacija službe za občinski svet in KS (zaposlitev strokovnega delavca 

za KS in reorganizacija službe tajnikov, ki trenutno niso enakomerno porazdeljene ), 

 Problematika odzivnosti občinskih uradov in sodelovanje pri izvajanju projektov (urejen 
je bil seznam skrbnikov NRP za leto 2024, KS bo skrbnike pisno zaprosila za podatke o 

predvideni časovnici posameznega projekta ter informacije o poteku del) 

 Financiranje in pristojnosti KS (predsedniki so predstavnike MOK opozorili, da kljub 
inflaciji KS prejema enak znesek finančnih sredstev že od leta 2006, zato se je ustanovila 

Delovna skupina 2/2/3 v katere sta vključena dva predsednika mestnih KS, dva 

primestnih ter trije predsedniki KS s podeželskih KS. Predsednik je povedal, da je tudi 

sam bil poimenovan v delovno skupino), 

 Načrtovanje investicij znotraj posameznih KS (glede na predloge potreb NRP, 
investicijski proces, pravočasno povezovanje deležnikov (cesta, voda, elektrika). 

Predsednik je povedal, da se v praksi dogaja, da se cesta obnovi vendar se ne vgradi 

pravočasno npr. cevi za vodo, elektriko itn., in je cesto čez čas potrebno razkopati, 

vgraditi potrebne cevi in jo sanirati. Poudaril je, da je zato potrebno načrtovati sistemsko 

in dolgoročno in že na samem začetku vgraditi vse kar je potrebno) 

 Vodja Medobčinske redarske službe je izrazil željo po udeležbi na seji Krajevnih 
skupnosti, zato je predsednik predlagal, da ga KS Črni Kal povabi na prihajajočo sejo, ki 

bo meseca maja.  

 Delovnega sestanka se je udeležila tudi direktorica občinske uprave in predsednike 
seznanila s predlaganimi spremembami Zakona o lokalnih volitvah in sicer država želi 

ukiniti volitve v KS. Predsednik je povedal, da so Mestna občina Koper, Ljubljana in Celje 

so že izrazile nestrinjanje. Ko bo MOK prejela uradni dopis o spremembi, bo o tem 

nemudoma seznanila tudi svoje KS. 

 

8.2. Predvideni termini sej sveta KS 

Predsednik je povedal, da so člani sveta preko elektronske pošte prejeli predvidene termine sej 

sveta in, da od njih ter vaških odborov pričakuje, da bodo vse vloge in pobude na tajništvo KS 

poslane najmanj osem dni pred sejo, sicer le-te ne bodo obravnavane, razen, če bo za to tehten 

razlog. 

 8.3.  Analiza dostopnosti za invalide 

Predsednik je povedal, da so člani sveta KS po elektronski pošti prejeli izpolnjeno Analizo 

dostopnosti za invalide v KS Črni Kal. Ker iz strani članov sveta ni bilo podane nikakršne 

pripombe, je predsednik povedal, da bo analiza poslana na MOK. 

8.4.  Volišča v KS Črni Kal 

Predsednik je opozoril na prihajajoče Evropske volitve, ki se bodo izvedle v mesecu juniju in 

obenem prosil člane sveta, da v tajništvo posredujejo informacije v zvezi z volišči (lokacija, 

kontaktna oseba ). Tajništvo nato podatke posreduje Državno volilni komisiji RS. 

8.5. Prireditev- Gabrovica 

Predsednik je člane sveta opomnil na prihajajočo prireditev v Gabrovici in vprašal kako poteka 

organizacija. Član sveta Dimitrij je povedal, da ni bil obveščen o določenih predlogih in 

odločitvah. Potekala je razprava. Podpredsednik je dejal, da bi bilo v kratkem potrebno podati 

predloge za imenovanje zaslužnih ljudi v KS. 

8.6. Čistilna akcija – Črnotiče 
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Članica sveta Neda Seitl je povedala, da je Kulturno, turistično in športno društvo ''Pod steno'' 

podalo pobudo za izvedbo čistilne akcije v Črnotičah in prosi KS Črni Kal za nabavo pripomočkov 

za čiščenje (rokavice, vreče za smeti,..). Predsednik je dejal, da se članica sveta za naročilnico 

obrne na tajništvo KS. 

8.7. Poimenovanje vstopne točke 

Član sveta Bojan Tavčar je podal predlog, da bi se vstopno točko na Črnem Kalu poimenovalo 

Vstopna točka Istra. 

 

Seja se je zaključila ob 22:15 uri. 

 

Osnutek zapisnika je bil članom sveta posredovan dne 30.4.2024. 

 

Zapisala: 

Mojca Rutar                                                                                                                      Predsednik KS Črni Kal 

Tajništvo KS Črni Kal                                                                                                         Pavel Frank l.r. 

 


